

21th January, 2022.

Dear Heritage Community,

re: Emergency Commission's decision nr.2 from 20th January, for all school to be online from 24th January until the 4th February, 2022

It is not the biggest surprise today to receive the news that all schools will be moving online for 2 weeks as the number of cases soar in the country.

I think we have been fortunate in these two years to have spent the overwhelming majority of time in physical school and at Heritage we are very proud of the way our safety measures have ensured very low cases and classes on quarantine. Since last Sunday, we have had no new cases from outside and no further classes on quarantine. We will continue with this safe school culture, when we physically return on the 4th February, for as long as it takes.

I understand how tired people are and frustrated with the pandemic but we all need to continue to provide education with certainty and hope in the lives of our children and young people. We support our wider society as it faces the challenges of this difficult winter.

We have a very tried and tested DLP at Heritage, last used fully for the whole school in March 2021 for a few weeks. The link to the DLP is below and our model ensures we don't lose any learning with synchronous lessons that follow the school's daily schedule. We have students facing exams this summer and we especially need to make sure we have the discipline and mindset that means learning at home is learning in school.

The school is open, everything continues the same such as daily lessons, newsletter, assemblies, meetings etc and we are online for a short period, when we hope the number of cases will drop from the current spike.

We will be working in school as staff and please contact us if there are any issues. Respectful communication is vital here, and at all times in our school community.

I thank you for your support, as always, as home and school continue to work together, to make sure education is not a victim of covid.

Stay safe,

Best wishes,

Rob Ford

DLP 2021-22: <https://sites.google.com/heritage.md/distancelearning>

21 Ianuarie, 2022.

Stimată comunitate Heritage,

re: Conform hotărârii nr.2 din 20 ianuarie a Comisiei Naționale Extraordinare de Sănătate Publică a fost luată decizia ca toate școlile să fie în regim online, începând cu 24 ianuarie până la data de 4 februarie,2022

Nu am fost foarte surprinși când am primit vestea că toate școlile vor trece în regim online, timp de 2 săptămâni, în situația în care numărul cazurilor de Covid a crescut considerabil în ultima perioadă.

Cred că am fost destul de norocoși în acești doi ani pentru că în mare parte am petrecut orele cu prezență fizică și la Heritage suntem mândri de felul în care am organizat măsurile de siguranță, fapt ce a asigurat cazuri puține de infectare și puține clase aflate în carantină. Începând cu duminica trecută, nu am avut cazuri noi de Covid și nici clase noi aflate în carantină. Vom continua pe același principiu, când ne vom întoarce pe 4 februarie, la școală.

Înțeleg cât de obosiți și de frustrați se simt toți din cauza acestei epidemii dar trebuie să continuăm să oferim educație cu certitudine și cu speranță în viața tinerilor și copiilor noștri.

Avem un DLP foarte bine organizat și testat, care a fost folosit pentru întreaga școală timp de câteva săptămâni, încă din martie 2021. Link-ul pentru DLP este mai jos și acest model de studiere, ne asigura ca nu vom pierde nici o lecție și vom urma programul zilnic al școlii. Avem elevi care urmează să susțină vara examene și trebuie sa ne asigurăm că avem și disciplină și principiul că studierea online este echivalentă cu studierea fizica în școală.

Școala este deschisă, totul continua: lecțiile zilnice online, buletinul informativ, adunările etc și sperăm că vom fi online pe o perioada scurtă și că numarul de cazuri va fi în scădere.

Personalul va continua să lucreze în școală și vă rugăm să ne contactați dacă vor apărea unele întrebări. Comunicarea respectuoasă este vitală și permanentă în școala noastră.

Vă mulțumesc pentru sprijin, ca de obicei, școala și părinții vor continua să lucreze împreună, și să asigurăm că educația nu este o victimă a acestei pandemii.

Fiți în siguranță,

Cu respect Robert Ford

DLP 2021-22: <https://sites.google.com/heritage.md/distancelearning>

21 января, 2022.

Уважаемое Сообщество Heritage,

re: Согласно решению Национальной чрезвычайной комиссии по общественному здоровью №2 от 20 января 2022 г. было принято решение о переводе всех школ на режим онлайн обучения, начиная с 24 января по 4 февраля 2022 года.

Мы не были сильно удивлены когда получили новость о том, что все школы будут переведены в режим онлайн обучения в течение 2 недель, так как на данный момент число заболевших Covid в стране стремительно растет.

Я думаю нам достаточно везло эти два года, что мы провели большую часть уроков в школе с физическим присутствием и в Heritage мы очень гордимся тем, как были организованы и соблюдены меры безопасности, что в свою очередь обеспечило очень низкий уровень заболеваемости и малое количество классов на карантине. С прошлого воскресенья у нас не было ни одного нового случая заболевания Covid и ни одного нового класса на карантине. Мы будем продолжать работать по тому же принципу, когда вернемся 4 февраля в школу.

Я понимаю, насколько люди устали из-за этой пандемии, но нам всем необходимо продолжать обеспечивать образование с уверенностью и надеждой в жизни наших детей и молодежи.

У нас есть хорошо организованный и проверенный DLP, который использовался во всей школе в течение нескольких недель в марте 2021 года. Ссылка на DLP приведена ниже, и эта модель гарантирует, что мы не потеряем ни одного урока и будем следовать ежедневному расписанию школы. У нас есть ученики у которых этим летом экзамены, и нам нужно удостовериться, что у нас есть дисциплина и принцип, которые гарантируют, что обучение дома эквивалентно обучению в школе.

Школа открыта, все продолжается по-прежнему: ежедневные уроки онлайн, рассылка новостей, собрания и т.д., и мы надеемся что будем находиться в режиме онлайн на протяжении короткого времени и что количество случаев заражения Covid будет спадать.

Персонал продолжает свою работу в школе, и мы просим Вас обращаться к нам если возникнут какие-либо вопросы. Уважительное общение жизненно важно и постоянно в нашей школе.

Я благодарю Вас за поддержку, как всегда школа и родители будут продолжать работать вместе, чтобы убедиться, что образование не станет жертвой COVID.

Берегите себя,

С наилучшими пожеланиями, Роб Форд.

DLP 2021-22: <https://sites.google.com/heritage.md/distancelearning>